
Provinciale Staten vergadering 11 december 2019 

 
 De fractie van de SGP en PvdA hebben de volgende vragen ingediend: 

 

Naar aanleiding van de bespreking in M&M hebben we een aantal politieke vragen over Maarsbergen. 
Gezien het feit dat 10 december waarschijnlijk wordt besloten tot ter inzage legging van de PIP Maarsbergen 
willen wij deze vragen nog deze Statenvergadering gesteld hebben. 
 
- Kan gedeputeerde bevestigen dat optimalisaties in het ontwerp nog doorgevoerd kunnen worden ondanks 
terinzagelegging? 
- Kan gedeputeerde een overzicht geven van de kosten van bovenwettelijke maatregelen die reeds bestemd zijn? 
(Dus splitsing) 
- Is gedeputeerde bereid voor maximaal draagvlak te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor een 
eenvoudige kapconstructie?  
- Kan de gedeputeerde bij ter inzage leggen proactief wijzen op de foutieve geluidsbelasting uit het geluidsrapport 
waar getoetst is op 50 ipv 60km/h? 
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